
Referat styremøte 15.06.2023  

42/23 Godkjenning av referat 

- Ok 

- Anne Lise holder innkallingskurs 9.-10.09.23 

- Veronica Signebøen har sagt ja til å være dommer på Matchshow på Hundens Dag 

43/23 Økonomi 

- 339 medlemmer 

- Fortsatt god økonomi 

- Vi får støtte på 25000,- fra Marker Sparebank via Lokalverdi 

44/23 Samarbeid i styret 

- Det er viktig at styrets medlemmer svarer på saker som må avgjøres raskt på 

messenger. De som spør kan anse saken som avgjort/vedtatt ved flertall på 

messenger. 

- Nestleder og varamedlem har valgt å trekke seg fra sine verv. Styret gir derved 

valgkomiteen ansvaret med å skaffe inn nye kandidater i disse rollene senest 15.08.23 

45/23 Kurs 

- 1 ledig plass på Blodspor vg 

- 5 ledige på Brukslydighet 

- Heidi G. holder valpekurs på torsdager, formiddag, 17.08 – 14.09 

- Michelle R.H. har sagt ja til å holde kurs 

- Linda B. ønsker å holde kurs. Heidi L. kontakter henne. 

- Anne Lise holder innkallingskurs 9. – 10.09 

- Kurs bør planlegges og legges ut 6 mnd før pga stor belastning på kursansvarlig og 

kasserer. Pluss at det er en kamp om å få deltagere på enkelte kurs. 

- Camilla spør Linn-Jeanette om triksekurs og Torunn om Rally NB. 

46/23 Blodspor 

- Camilla informerte om planene som er lagt for KM 02.09.23 Blodsporkomiteen har 

kontroll på dette. Camilla spør om premier til både KM og Hundens Dag hos Dogshop, 

Hans Ole og Interjakt på Rakkestad. 

- 500,- til grunneier innenfor fysisk bom innvilges til VG kurs i august 

47/23 Gressklipping 

- Camilla sender ut spørsmål til representanter for gruppene ang dette, for å høre hva 

de tenker ifht å dele denne jobben mellom gruppene.  

- Nøkkelboks flyttes ut på garasjevegg, m/garasjenøkkel. Egen nøkkelboks med nøkkel 

til klipperen settes opp i garasjen. 

 



48/23 Eventuellt 

- Håkon jobber videre med vannet og vannpumpa. Han håper det er i orden i uke 25/26 

Det må også graves rundt en kum, og Håkon snakker med Måke-Knut om det. 

- Alle må gjøre en innsats ifht å få tak i premier til Hundens Dag. 

- Anne-Mari tar kontakt med Fosser El-installasjon for å få montert opp de nye spotene 

Anne Lise har kjøpt. 

- Skilt er brått klare, Camilla får de på plass. 

- Camilla tar ansvar for å spørre gruppene om aktiviteter på Hundens Dag og ifht å få 

rydda containere. 

 

Neste styremøte 23.08.23 kl 18.00 

 

20.06.2023 

Camilla Rødland 

 


